

# Grade 5 News – April/May/June 2019

Dear Fifth Grade Families,

The year is winding down to an end and we just want to thank you for working so closely with us in making your child's learning experience here at P.S. 42M a memorable one. The highlights outlined in our final newsletter include many important dates. If you have any additional concerns, please contact your child's individual teacher.

Best regards,

Mr. Carbone, Mrs. Melone, Ms. Elaine, Ms. Wu, Mr. Wong & Ms. Yvonne

## Graduation

- 5<sup>th</sup> Grade Graduation is going to be held on Wednesday, June 19, 2019 from 9:00 a.m. to 12:00 p.m. in the auditorium at Seward Park High School (Entrance located on Ludlow St.)
- Graduation dress code must be adhered to. Please make sure your child brings in his/her outfit for dress rehearsal on Friday, May 31, 2019.
- Senior Trip T-Shirts will be distributed prior to May 24, 2019. Please make sure your child wears it on the day of the Senior Trip: May 24, 2019.

## Middle School

- Students will be receiving their middle school notices soon. Those who want to appeal should schedule an appointment with our guidance counselor, Ms. Rachael Yip-Leung to get the appeal form.
- Please make sure that your address is current in our system so we can ensure that you will receive any future letters from your child's middle school.

## Other Dates

- **Tuesday-Wednesday, April 2-3, 2019**—Standardized English Language Arts Test.
- **Thursday, April 18, 2019**—One World Trade Observatory Trip.
- **Friday-Friday, April 19-26, 2019**—Spring Break
- **Wednesday-Thursday, May 1-2, 2019**—Standardized Math Test.
- **Saturday, May 4, 2019**—Family Day 10am-2pm. Please be on the look out to purchase raffles.
- **Tuesday, May 7, Thursday, May 9, & Friday, May 10, 2019**—Melody of Dragon: Traditional Chinese Music Lessons and Performance.
- **Thursday-Friday, May 16-17, 2019**—Spring Fling
- **Friday, May 24, 2019**—Senior Trip to Forest Lodge.
- **Monday, May 27, 2019**—School is closed in observance of Memorial Day.
- **Tuesday, June 4, 2019**—School is closed in observance of Eid al-Fitr
- **Thursday, June 6, 2019**—Chancellor's Day: All students will not attend school.
- **Tuesday, June 11, 2019**—Clerical Day: All students will not attend school
- **Wednesday, June 26, 2019**—Last day of school for all students and dismissal is at 11:30.

## Curriculum

- **Reading**—We will continue to have read aloud discussions and use effective reading strategies. Also, this month, reading assessments are being administered via TC to establish your child's current reading level and to plan for further instructions. Please ensure that your child is maintaining a daily independent reading routine at home (or after school) and updating his/her reading log, as per his/her teacher's instructions.
- **Writing**—Students are working toward publication of their final writing piece. We are learning to expand our basic written ideas and statements through vocabulary work and in-depth studies.
- **Social Studies**—We will continue to develop our map skills and move forward in our unit on immigration.
- **Math**—Your child will continue to explore in units of coordinate geometry and more complex word problems. Please assist your child with any deficiencies in these areas, as a more complex unit on probability begins soon.

.....

# 2019年4/5/6月之五年級新聞

親愛五年級家庭們，

這一學年接近尾聲，我們只想在這裡謝謝你緊密的合作，令到你孩子在四十二小學有個難忘的學習經驗。在我們最後的簡報中概述的亮點包括許多重要的日期。如果您有任何疑問，請個別聯繫您孩子的教師。

致誠的，

教師 Mr. Carbone, Mrs. Melone, Ms. Elaine, Ms. Wu, Mr. Wong & Ms. Yvonne 啟

## 畢業典禮

- 五年級畢業禮將在2019年6月19日（星期四），時間在早上9時開始至12時在蘇威柏高中學校禮堂舉行。（入口處在Ludlow街）。
- 畢業生必須在彩排日帶備畢業禮日所需要的服裝來彩排，日期為2019年5月31日，星期五。
- 畢業生旅行之恤衫將會在2019年5月24日派發。請確保您的孩子在旅行當天穿著它。

## 初中學校

- 學生很快就会收到中学通知。有意上诉的人应安排我们的辅导员 Rachael Yip-Leung 女士预约上诉表格。
- 請確保您現任的地址在我們的系統是正確，以便我們確保您將收到您孩子初中學校的任何未來信件。

## 其它日期

- 2019年4月2日和3日，星期二和星期三，是紐約州標準英語測試。
- 2019年4月18日，星期四，一个世界贸易观察站旅行。
- 2019年4月19日-26日，星期五-星期五，春假-學生不用上課。
- 2019年5月1日和2日，星期三和星期四，紐約州數學考試。
- 2019年5月4日，星期六，家庭日，由早上十時至下午二時。請支持購買抽獎卷。
- 2019年5月7日，星期二，5月9日，星期四，5月10日，星期五，龍的旋律中國傳統音樂課和演。
- 2019年5月16日和17日，星期四和星期五，春季舞蹈。
- 2019年5月24日，星期五，畢業生旅行到森林小屋。
- 2019年5月27日，星期一，學校關閉紀念亡兵紀念日。
- 2019年5月28日和30日，星期二和星期四，森林舞蹈。
- 2019年6月4日，星期二，穆斯林节日，學生不用上學。
- 2019年6月6日，星期四，學監日，學生不用上學。
- 2019年6月11日，星期二，文書日學生天，所有學生不用上學。
- 2019年6月26日，星期三，所有學生最後一天，上課半天，提早放學。

## 課程

- **閱讀** - 我們將繼續朗讀討論，並使用有效的閱讀策略。此外，本月初，以建立您孩子目前的閱讀水平，我們會運用TC評估，並計劃進一步的指示。按照他/她的老師的指點，請確保您的孩子保持在家裡每天獨立閱讀（或放學後），並寫入他/她的閱讀日誌。
- **寫作** - 學生正在努力發表他們的最終作品。我們正在學習通過詞彙工作和深入研究擴展我們的基本書面觀點和陳述。
- **社會常識** - 我們將繼續研究地圖技能，及向前邁進另一移民課程。
- **數學** - 您的孩子將繼續以坐標幾何學和更複雜的單詞問題為單位進行探索。請幫助您的孩子解決這些領域的任何不足之處，因為一個更複雜的概率單位很快就會開始。

# Fifth Grade Newsletter 2019

## April

Sun	Mon	Tues	Wed	Thurs	Fri	Sat
	1	2 ELA Exam	3 ELA Exam	4	5	6
7	8	9	10	11	12	13
14	15	16	17 Track and Field Meet	18 One Observatory Trip	19 Spring Break	20
21	22 Spring Break	23 Spring Break	24 Spring Break	25 Spring Break	26 Spring Break	27
28	29	30				

## May

Sun	Mon	Tues	Wed	Thurs	Fri	Sat
			1 Math Exam	2 Math Exam	3	4 Family Day
5	6	7 Melody of Dragon	8	9 Melody of Dragon	10 Melody of Dragon	11
12 Mother's Day	13	14	15	16 Spring Fling	17 Spring Fling	18
19	20	21	22	23	24 Senior Trip	25
26	27 Memorial Day No School	28 Forest Dance	29	30 Forest Dance	31 Dress Rehearsal	

## June

Sun	Mon	Tues	Wed	Thurs	Fri	Sat
						1
2	3	4 Eid al-Fitr No Students	5	6 Chancellor's Day: No Students	7	8
9	10	11 Clerical Day: No Students	12	13	14	15
16 Father's Day	17	18	19 <b>5<sup>th</sup> Grade Graduation</b>	20	21	22
23	24	25	26 Last Day of School – Dismissal 11:30	27	28	29
30						

## 2019 年五年級新聞

### 四月

星期日	星期一	星期二	星期三	星期四	星期五	星期六
	1	2 紐約州- 英語考試	3 紐約州- 英語考試	4	5	6
7	8	9	10	11	12	13
14	15	16	17 田徑比賽	18 一個世界貿易觀 察站旅行	19 春假 學生不用上課	20
21	22 春假 學生不用上課	23 春假 學生不用上課	24 春假 學生不用上課	25 春假 學生不用上課	26 春假 學生不用上課	27
28	29	30				

## 五月

星期日	星期一	星期二	星期三	星期四	星期五	星期六
			1 紐約州- 數學考試	2 紐約州- 數學考試	3	4 家庭日
5	6	7 龍的旋律	8	9 龍的旋律	10 龍的旋律	11
12 母親節	13	14	15	16 春季舞蹈	17 春季舞蹈	18
19	20	21	22	23	24 畢業生旅行	25
26	27 亡兵紀念日 不用上學	28 森林舞蹈	29	30 森林舞蹈	31 彩排	

## 六月

星期日	星期一	星期二	星期三	星期四	星期五	星期六
						1
2	3	4 穆斯林节日 學生不用上課	5	6 學監日 學生不用上課	7	8
9	10	11 文書日學生天 不用上課	12	13	14	15
16 父親節	17	18	19 五年級畢業禮	20	21	22
23	24	25	26 最後一天上學, 半日 11 時 30 分放學	27	28	29
30						